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Radny Łukasz Gibała złożył dwie interpelacje międzysesyjne. Dotyczą one zwiększonego

zapotrzebowania na miejsca w przedszkolach oraz biletów okresowych na komunikację miejską.

W Krakowie prowadzonych jest obecnie wiele inwestycji mieszkaniowych, co przyczyni się do

zwiększenia liczby mieszkańców miasta, a tym samym zapotrzebowania na zapewnienie miejsc

m.in. w przedszkolach. Radny Łukasz Gibała ma wątpliwości, czy obecna sieć przedszkolu jest

wystarczająca i składa interpelację w tej sprawie. Radny dopytuje, ile w latach 2016-2019 było

wniosków o przyjęcie do przedszkoli w poszczególnych dzielnicach Krakowa

i jaki procent wniosków został rozpoznany pozytywnie. Radnego interesuje także, czy miasto

planuje w najbliższym czasie budowę przedszkoli samorządowych, jeśli tak, to które dzielnice są

brane pod uwagę w pierwszej kolejności oraz jakie instrumenty wsparcia stosuje miasto dla

przedsiębiorców, którzy prowadzą lub planują założyć przedszkole prywatne?

Jak pisze w drugiej interpelacji radny Łukasz Gibała, część osób posiadających bilet okresowy

nie korzysta w czasie zagrożenia epidemicznego z komunikacji miejskiej. Są to zarówno ci,

którzy nie muszą obecnie z niej korzystać (np. uczniowie i studenci z uwagi na zamknięcie

placówek edukacyjnych), jak również ci, którzy z obawy przed zarażeniem wybierają inny

środek transportu. Władze Warszawy zaproponowały zawieszenie takiego biletu. Następnie

można będzie przekodować niewykorzystany czas ważności biletu na inny termin. Radny

zwraca się o rozważenie wprowadzenia takiego rozwiązania w Krakowie.
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